

Title (en)

Ski, mountain or country walk boot.

Title (de)

Ski-, Berg- oder langer Marsch-Schuh.

Title (fr)

Chaussure pour le ski, la montagne ou la randonnée.

Publication

EP 0123636 A1 19841031 (FR)

Application

EP 84420076 A 19840424

Priority

FR 8307543 A 19830425

Abstract (en)

The boot for skiing, mountain or country walking comprises a rigid shell (1) on which is articulated, about a transverse spindle (8), an upper (2, 3). The upper is articulated around two portions of the spindle (8) which are locked in respect of transverse translational movement and capable of being displaced while each is being guided in a longitudinal slot arranged in the bottom of the upper (2, 3). The boot also advantageously comprises a tongue (12), at the base of the leg, articulated (at 13) transversely relative to the shell (1). The articulations (8, 13) with slots (9, 14) make it possible to enable the ankle to move naturally whilst being securely held. <IMAGE>

Abstract (fr)

La chaussure pour la pratique du ski, de la montagne ou de la randonnée comporte une coque rigide (1) sur laquelle est articulée autour d'un axe transversal (8) une tige (2, 3). L'articulation de la tige se fait autour de deux parties d'axe (8) arrêtées en translation transversale et susceptibles de se déplacer en y étant guidées chacune dans une lumière longitudinale ménagée dans le bas de tige (2, 3). Avantageusement la chaussure comporte également une languette (12) de bas de jambe articulée (13) transversalement par rapport à la coque (1). Les articulations (8, 13) à lumières (9, 14) permettent de restituer à la cheville ses mouvements naturels tout en la maintenant fermement.

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/047 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2433311 A1 19800314 - DESIRE SPORT
- [Y] FR 2441353 A1 19800613 - NORDICA SPA [IT]
- [Y] FR 2475370 A3 19810814 - SCARPA CALZATURIFICIO SNC [IT]

Cited by

US5386650A; EP0172158A1; EP1136008A1; FR2726976A1; US5272823A; US5127171A; EP0752215A3; US5105566A; EP0777980A1; FR2742026A1; US5867924A; US5778566A; US4756099A; US6671982B2; WO8904615A1; WO9711618A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0123636 A1 19841031; FR 2544596 A1 19841026; FR 2544596 B1 19851115

DOCDB simple family (application)

EP 84420076 A 19840424; FR 8307543 A 19830425